
 1

 
RO M Â N I A 
JUDEŢUL OLT 
COMUNA TUFENI  
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES  -  VERBAL 
Încheiat azi 31mai 2019 

 
 
                   Lucrările şedinţei Consiliului Local Tufeni, sunt deschise de domnul 
BOAȚĂ SORINEL , care arată că în conformitate cu prevederile art. 39  alin 1 din 
Legea Nr. 215/ 2001 privind administraţia publică locală republicată şi în baza 
Dispoziţiei primarului  nr.135 din 24.05.2019 a fost convocat Consiliul Local 
Tufeni în şedinţă ordinară  pentru data de 31.05.2019, orele 10,00 la sediul 
Consiliul Local Tufeni. 
                   Din consultarea condicii de prezenţă rezultă că la şedinţă participă 11 
consilieri din totalul de 11consilieri , consiliul local îşi poate discuta şi aproba 
punctele înscrise pe ordinea de zi a şedinţei consiliului local.  
                     În conformitate cu prevederile art. 43 din Legea Nr. 215/2001 privind 
administraţia publică locală,republicată domnul președinte de ședință supune 
spre aprobarea Consiliului Local Tufeni, ordinea de zi a şedinţei de consiliu aşa 
cum s-a luat la cunoştinţă din invitaţia nr.1508 din 24.05.2019 comunicată   
fiecărui consilier, după cum urmează: 
          1. Raport prin care propune aprobarea Planurilor de delimitare a unității 
administrativ teritoriale comuna Tufeni județul Olt; 
                                                 Prezintă consilier superior Petcu Florea 
  - Proiect de hotărâre referitor la aprobarea  Planurilor de delimitare a unității 
administrativ teritoriale comuna Tufeni județul Olt; 
                                                Inițiator proiect Primar Șotae Eugen 

- Raport de avizare al comisiei pentru programe de dezvoltare economic 

socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, 

agricultură, gospodărire comunală, servicii şi comerţ;   

                                          Prezintă  Preşedinte comisie Vîlcea Radu 
- Raport de avizare al comisiei pentru administraţie publică locală, juridică, 
apărarea ordinei şi liniştei publice, a drepturilor cetăţenilor. 
                                       Prezintă  Preşedinte comisie Pușcoci Nicu 
- Raport de avizare al comisiei pentru învăţământ, cultură, sănătate, 
protecţie –socială, activităţi sportive şi de agrement. 
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                              Prezintă Preşedinte comisie Chivu Ilie 
         2. Raport privind neasumarea responsabilității organizării și derulării 
procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor –cadru pentru achiziția 

produselor aferente programului și a contractelor/acordurilor-cadru de prestare 
a serviciilor pentru derularea măsurilor educative la nivel local; 
                                        Prezintă viceprimar VILCEA RADU 
- Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și 
derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor –cadru pentru 
achiziția produselor aferente programului și a contractelor/acordurilor-cadru de 
pretare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative la nivel local; 
                                                       Inițiator proiect Primar Șotae Eugen 
      3.   Raport prin care propune delegarea gestiunii serviciului de Alimentare cu 

apă al comunei Tufeni către Compania de Apă Olt 

                                      Prezintă viceprimar Vîlcea Radu 
- Proiect de hotărâre referitor la  delegarea gestiunii serviciului de 
Alimentare cu apă al comunei Tufeni către Compania de Apă Olt 
                                       Inițiator proiect Primar Șotae Eugen; 
 
- Raport de avizare al comisiei pentru programe de dezvoltare economico-
socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, 
agricultură, gospodărire comunală, servicii şi comerţ;   
                              Prezintă  Preşedinte comisie Vîlcea Radu 
-  Raport de avizare al comisiei pentru administraţie publică locală, juridică, 
apărarea ordinei şi liniştei publice, a drepturilor cetăţenilor. 
                     Prezintă  Preşedinte comisie Pușcoci Nicu 
-   Raport de avizare al comisiei pentru învăţământ, cultură, sănătate, 
protecţie –socială, activităţi sportive şi de agrement. 
                                  Prezintă. Preşedinte comisie Chivu Ilie     
    4.  Intrebări, interpelări, petiții.     
              Conform hotărârii consiliului local nr.09 din 28.03.2019  şi   în 
conformitate cu prevederile art. 35 din Legea Nr. 215/2001 privind  
administraţia publică locală, republicată , consiliul local a stabilit  ca lucrările 
şedinţei de consiliu începând cu luna aprilie 2019  până în luna iunie 2019  să fie  
conduse de  domnul consilier BOAȚĂ SORINEL în calitate de preşedinte de 
şedinţă. 
            În conformitate cu prevederile art.52 din Legea Nr.215/2001 privind 
administraţia publică locală , la şedinţa consiliului local au fost invitaţaţi , 
doamna Zamfirescu Norica , consilier superior în cadrul compartimentului 
contabilitate , domnul inginer Petcu Florea și domnul Tîrchilă Alin –salariat în 
cadrul Serviciului de Alimentare cu apă. 
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         În conformitate cu prevederile art. 42 alin. 5 din Legea Nr. 215/2001 
privind administraţia publică locală,  republicată , secretarul comunei  supune 
spre aprobarea consilierilor locali ,  procesul –verbal al şedinţei consiliului Local 
Tufeni din data de 23.04.2019 . Nefiind contestaţii asupra conţinutului 
procesului – verbal al şedinţei din luna aprilie 2019, se supune la vot şi este 
aprobat cu 11 voturi ,,pentru” de către cei 11 consilieri  prezenţi la şedinţă. 
            Se trece la primul punct al ordinei de zi și se dă cuvântul domnului 
inginer Petcu Florea pentru a prezenta Raportul prin care propune aprobarea 
Planurilor de delimitare ale UAT. 
           Domnul viceprimar informează domnii consilieri că inginerul Petcu nu 
este prezent la ședință deoarece este plecat la Slatina pentru alte probleme 
urgente și astfel,  
          D-na secretară Ioniță Maria aduce la cunoștință domnilor consilieri că în 
urma verificării comisiei de la Prefectura s-a dispus aprobarea planurilor de 
delimitare a localității , s-a înaintat comisiilor o copie a notei de control în care 
sunt menționate și obligația reactualizării declarațiilor de avere pentru 
depunerea urgentă a acestora către ANI , cât și depunerea rapoartelor de 
activitate . 
       In baza prevederilor Ordonanței nr.53/2002 s-a aprobat statutul 
localității,aprobat prin HCL nr. 23/2003 care cuprinde și delimitarea UAT , dar 
având în vedere aspectul că pentru limita cu județul Argeș avem și o hotărâre 
judecătorească rămasă definitivă , se impune actualizarea  delimitării localității.  
S-a făcut adresă scrisă la OCPI și au fost ridicate de la OCPI tronsoanelor de 
hotar cu localitățile : Crâmpoia, Ghimpețeni, Icoana, Șerbănești și Miroși județul 
Argeș. 
        Domnul consilier Pușcoci Nicu solicită precizări privind delimitarea cu 
județul Argeș. Domnul viceprimar le explică domnilor consilieri că ultima casă a 
familiei Bușcu este linia de hotar cu satul Mozăceni Argeș  , iar terenul unde 
inițial au fost puși în posesie cetățeni din județul Argeș aparține ADS Olt, 
conform inventarierii Legii 165, care a fost dat prin protocol Comisiei Corabia iar 
proprietarii nu au acceptat decât 32 de ha , refuzând amplasamentul pentru 
diferența de 20 ha. 
       Comisiile de specialitate prezintă rapoartele de avizare ale proiectului de 
hotărâre referitor la aprobarea planurilor de delimitare a localității. 
         Nemaifiind discuții pe marginea proiectului de hotărâre este supus la vot și 
este aprobat cu un număr de 11 voturi pentru devenind astfel Hotărârea cu Nr. 

17. 

         Se trece la punctul 2 al ordinei de zi și se dă cuvântul domnului viceprimar 
să prezinte raportul prinvind neasumarea responsabilității organizării și derulării 
procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor –cadru pentru achiziția 
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produselor aferente programului și a contractelor/acordurilor-cadru de prestare 
a serviciilor pentru derularea măsurilor educative la nivel local, precum și 
expunerea de motive și proiectul de hotărâre inițiat de domnul primar. 
          Primăria comunei Tufeni a exprimat opțiunea ca procedurile de achiziție, 
monitorizare și controlul ditribuției produselor pentru școli să fie efectuate prin  
Consiliul Județean Olt , aspect care trebuie aprobat conform adresei 
Nr.5067/14.05.2019 a Consiliului județean Olt prin hotărâre de Consiliu local. 
Domnul viceprimar , ține să menționeze ca acest program să fie desfășurat la 
nivel de județ și monitorizarea desfășurării procedurilor să fie efectuate prin 
Consiliul județean , să fie evitate orice probleme care pot apărea pe parcursul 
derulării măsurilor educative mai ale că este vorba de copii. 
       Nefiind discuții pe marginea materialelor prezentate, proiectul de hotărâre 
referitor la neasumarea responsabilității organizării și derulării procedurilor de 
atribuire a contractelor/acordurilor –cadru pentru achiziția produselor aferente 
programului și a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru 
derularea măsurilor educative la nivel local, proiect ce este aprobat cu un 
număr de 11 voturi pentru, devenind astfel Hotărârea cu Nr.18. 
          Se trece la ultimul punct înscris în ordinea de zi și se dă cuvântul mai întâi 
domnului Tîrchilă Alin , salariat în cadrul Serviciului de alimentare cu apă pentru 
a prezenta Raportul privind activitatea în cadrul serviciului. 
          In continuare doamna contabil Zamfirescu Norica prezintă situația 
cheltuielilor și a veniturilor realizate în cadrul serviciului de alimentare cu apă și 
a uităților autofinanțate. 
           După prezentarea celor două materiale privind activitatea, cheltuielile și 
veniturile serviciului de alimentare cu apă la nivel local,  domnul viceprimar 
prezintă Raportul prin care propune trecerea Serviciului de Alimentare cu apă  
al comunei Tufeni  la Compania de apă Olt , întrucât din veniturile realizate nu 
se acoperă cheltuielile și astfel am intrat în deficit , nu a fost plătit salariul 
salariatului la zi , virările la stat și nici toate cheltuielile materiale nu au fost 
achitate , respectiv clorinare, analize apă , sau consumul de energie eletrică. 
         Domnul primar Șotae Eugen , ține să aducă în discuție domnilor consilieri 
aspectul că prin hotărâre de consiliu a fost aprobat anterior a se înființa 
serviciul de alimentare cu apă sub formă juridică , în subordinea Consiliului local 
,conform prevederilor legale în vigoare , dar acest mod de organizare nu a fost 
dus la final întrucâr nu s-au găsit persoane responsabile, un administrator care 
să se angajeze în cadrul serviciului și să răspundă de această activitate, mai mult 
dacă nu există bani pentru un singur salariat , pentru doi sau trei cheltuielile de 
personal sunt mai mari și implicit va duce la creșterea prețului apei , lucru care 
nu putem să-l stabilim noi și ANRSC , după înființarea juridică a serviciului. 
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          Domnul consilier Dobre Mihail , arată că în cadrul acestui serviciu nu 
poate face față un singur salariat, iar numărul racordărilor la rețeaua publică 
este tot mai mare. 
           Domnul consilier Chivu Ilie , în cuvântul său arată că se dorește 
menținerea prețului la apă ,dar dacă nu se mai pot plăti facturile nu ajungem în 
imposibilitate de plată și astfel ne autodesființăm. 
             Domnul consilier Florea Marian , este de acord cu trecerea serviciului de 
alimentare cu apă la Compania de apă, s-a încercat o altă formă dar nu avem cu 
cine. 
           Domnul consilier Gheacu Ion întreabă dacă se poate impune un preț și 
dacă se pot impune în contract și alte condiții. 
     Domnul consilier Pușcoci Nicu , menționează că se află în fața faptului 
implinit și nu au fost informați de această intenție. 
        Domnul viceprimar completează în acest sens aspectul că în mai multe 
ședințe din acest an s-a adus în discuție aspectul că nu se ajung banii și nu au 
fost luate salariile pentru unitățile autofinanțate, iar în ceea ce privește 
salariatul în mod sigur va fi preluat de companie pentru că este cel care a fost 
de la începutul lucrărilor și cunoaște toate problemele  dar nu se poate impune 
salariul. 
       Domnul consilier Lungu Cristian, arată că salariul se negociază în cadrul 
companilei ,având ca exemplu un cetățean din satul Barza care lucrează la 
compania din județul Argeș și au salarii foarte mari. 
        Domnul consilier Tudora Dănuț , este de acord cu propunerea domnului 
primar și viceprimar de a trece la compania de apă, atâta timp cât nu mai avem 
o altă soluție salvatoare și mai mult decât atât acum instalațiile sunt noi dar în 
timp când vor fi necesare reaparații capitale clar nu le putem susține , dar fiind 
în cadrul asociației se pot accesa diferite programe. 
        Nemaifiind dicuții , se supune la vot proiectul de hotărâre referitor la 

delegarea gestiunii serviciului de Alimentare cu apă al comunei Tufeni către 
Compania de Apă Olt, care este aprobat cu 8 voturi pentru, 3 consilieri se abțin , 
devenind astfel Hotărârea cu Nr. 19. 

         Astfel Hotărârea de Consiliu Local Nr. 24/2018 prin care s-a aprobat 
inființarea serviciului juridic de alimentare cu apă în subordinea consiliului local 
este abrogată , își încetează valabilitatea. Menționăm că nu a fost înregistrată 
ca societate la finanțe , nu are un cod de înregistrare , deci nu a produs efecte 
juridice. 
        Domnul consilier Pușcoci Nicu întreabă de ce nu s-a prezentat și activitatea 
de la târgul comunal. 
        Domnul primar răspunde dom nului consilier că s-au dispus măsuri de 
încasare și de către ceilalți doi casieri ai primăriei , dar au fost decât trei 
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săptămâni , urmează a patra după care se fa face o analiză comparativă cu luna 
precedentă, deci urmează a se prezenta informarea în ședința din luna iunie. 
        Domnul primar aduce la cunoștință domnilor consilieri propunerea de a se 
prelua de la ANIF , cantonul de la Barza și a se orienta ce destinație poate să ia 
această construcție, spre exemplu ca spațiu pentru situații de urgență. 
       Domnul consilier Florea Maria , spune că această construcție trebuie să fie 
renovată în situația în care va fi preluată în inventarul localității. 
     Domnul preşedinte de şedinţă arată că au fost epuizate punctele înscrise pe 
ordinea de zi a şedinţe de consiliul local şi declară închise lucrările şedinţei, 
propunând ca ordinea de zi a şedinţei următoare să fie stabilită în funcţie de 
evenimentele şi documentele care vor fi în luna următoare. 

                    
                        Pentru care am încheiat prezentul proces-verbal. 
 
                      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                      
                          Consilier Boață Sorinel ………… 
 
 
 
                                                                     Secretar Ioniţă Maria……………….                                       
 
                                  
                       
 
 


